

Title (en)

A STRIP OF INTERCONNECTED FASTENERS, AND FASTENERS FORMING THE STRIP.

Title (de)

BAND VON UNTEREINANDER VERBUNDENEN BEFESTIGUNGSMITTELN SOWIE BEFESTIGUNGSMITTEL DIE DAS BAND BILDEN.

Title (fr)

BANDE D'ELEMENTS D'ATTACHE INTERCONNECTES ET ELEMENTS D'ATTACHE FORMANT LA BANDE.

Publication

**EP 0141817 A1 19850522 (EN)**

Application

**EP 83903621 A 19831111**

Priority

SE 8206484 A 19821115

Abstract (en)

[origin: WO8401985A1] A strip of mutually connected, substantially T-shaped fasteners, each including a central pin-like section (1) which is intended to be driven into a sub-structure or support surface, and a gripping section (3) which extends at right angles to the pin-like section (1) at the outer end thereof. The strip is manufactured integrally from a plastics material, with the T-shaped fasteners arranged parallel with one another, to form a strip of T-shaped cross-section. The fasteners located in the strip are interconnected by means of spacers (5, 6), which join together both the pin-like sections (1) and the gripping sections (3) of mutually adjacent fasteners, to form a rigid strip which can be inserted into a fastener-driving device having means for automatically advancing the fasteners, so that individual fasteners can be driven into the sub-structure while shearing off the spacers (5, 6).

Abstract (fr)

Bande d'éléments d'attache en T reliés entre eux, chacun comprenant une section centrale en forme de cheville (1) destinée à être enfoncee dans une sous-structure ou surface de support, ainsi qu'une section d'accrochage (3) s'étendant à angle droit par rapport à la section en forme de cheville (1) à son autre extrémité. La bande se compose intégralement d'un matériau plastique, les éléments d'attache en T étant arrangés parallèlement entre eux, pour former une bande de section transversale en T. Les éléments d'attache disposés en bandes sont interconnectés par l'intermédiaire d'entretoises (5, 6), qui relient aussi bien les sections en forme de chevilles (1) que les sections d'accrochage (3) d'éléments d'attache adjacents, de manière à former une bande rigide qui peut être insérée dans un appareil d'avance d'éléments d'attache possédant un organe permettant l'avance automatique du dispositif de fixation, de manière à pouvoir les enfoncer individuellement dans la sous-structure par cisaillement des entretoises (5, 6).

IPC 1-7

**F16B 15/08**

IPC 8 full level

**F16B 15/02** (2006.01); **F16B 15/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F16B 15/02** (2013.01); **F16B 15/08** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8401985 A1 19840524**; EP 0141817 A1 19850522; FI 76190 B 19880531; FI 76190 C 19880909; FI 844873 A0 19841210;  
FI 844873 L 19841210; SE 440687 B 19850812; SE 8206484 D0 19821115; SE 8305752 D0 19831019; SE 8305752 L 19840516

DOCDB simple family (application)

**SE 8300395 W 19831111**; EP 83903621 A 19831111; FI 844873 A 19841210; SE 8206484 A 19821115; SE 8305752 A 19831019